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Abstract 

A Banach Space admits an equivalent strongly uniformly Gâteaux 

smooth norm if and only if it contains the dense range of a super weakly 

compact operator ,which is equivalent to generated by a convex super 

weakly compact set. We show that relatively 𝑝-compact subsets of a 

Banach space of 𝑝-compact operator are collectively 𝑝-compact. We study 

the almost over complete and almost over total sequences in Banach 

spaces. We also study super projective Banach spaces. We show that they 

cannot contain copies of ℓ1, which restricts the search for non-reflexive 

examples of these spaces.  
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 الخلاصة

فضاء باناخ يمتلك نظيم أملس جاتوكس منتظم قوي متكافئ إذا و فقط إذا كان 

يحتوي مدى كثيف لمؤثر متراص ضعيف أعلى و الذي هو يكافئ التوليد بواسطة 

 𝑝– ةأوضحنا أن الفئات الجزئية المتراص .الفئة المتراصة الضعيفة العليا المحدبة

درسنا المتتاليات التامة فوق  هو جماعي. 𝑝 –النسبية لفضاء باناخ للمؤثر المتراص 

ً درسنا فضاءات ب .التقريبية و الكلية فوق التقريبية في فضاءات باناخ اناخ أيضا

التي لها قصراً و ℓ1 لا يمكن أن تحتوي نسخ إلى هي أوضحنا أنه .فوقيةالالإسقاطية 

 غير الإنعكاسية لهذه الفضاءات.للبحث لأجل الأمثلة 
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